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Občina Hoče-Slivnica               
   
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-018/2021-002 
Datum:  21. 12. 2021 
 
 
 

Z A P I S N I K  
19. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je bila v četrtek,  

21. 12. 2021, ob 17. uri v KD Hoče. 
 
 
                                                              TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Seja se prične ob 17. uri. Prisotnih je 17 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena. 

 
Prisotni: Meglič Aleš, Gajser Zdenka, Habinc Benjamin, Kavaš Andreja, Klajderič Jožica, Klajnšek Rok, 
Merkuš Jožef, Motaln Marija, Paulinič Frangež Jelena, Pučko Anica 17.09, Rauter Martina, Smogavec 
Marko, Lobnik Rado, Vrhovšek Darko, Vrhovšek Konrad, Andreas Leitinger, dr. Kobal Aleš, Pust Boris. 
 
Odstotni: Kalšan Kildenfoss Simona - opravičila 
 
Ostali prisotni: 
Metka Meglič – direktorica OU, Maja Krajnc, Janja Zorman, Stanko Rafolt – strokovne službe OHS, 
Boštjan Horvat – predsednik KS Orehova-Hotinja vas. 
 
Poročevalci: 
Katarina Šauperl, predstavnica podjetja Os arhitektura s.p., Mateja Malek Slanič, predstavnica družbe 

RISO, d. o. o. 

 
Zapisnikar: 
Neva Dolgoš  
 

 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE  

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/1 JE SPREJET. 
 

 

 

 
TOČKA 3 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 29. in 30. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in pred sejo.  

 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 19/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 29. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  15 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 19/2 JE SPREJET. 
 
 
 
Aleš Meglič, poda mnenje zajeto v Prilogi št. 1 tega zapisnika, glede potrditve novelacije 

investicijskega programa (IP) št. 2 za projekt Odvajanje in čiščenje v porečju Drave – Občina 

Hoče-Slivnica o kateri se je glasovalo na 30. korespondenčni seji.  

 

Na postavljena vprašanje in trditve mu odgovori dr. Marko Soršak, župan – Odgovor podan v 
dokumentu Odgovori na vprašanja in pobude. 
 

 

 Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 19/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 30. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA: 15  PROTI:  1  
 
SKLEP ŠT. 19/3 JE SPREJET. 
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                                                               TOČKA 6 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in nekaterimi dopolnitvami - tudi dodano točko 
dnevnega reda -  v rokih določenih s poslovnikom. Dr. Marko Soršak predlaga premik dodatne točke 
na začetek dnevnega reda. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/4 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red 19. redne seje OS  

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnikov 29. in 30. korespondenčne seje. 

4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

5. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za dozidavo in 

rekonstrukcijo OŠ Franca Lešnika – Vuka Slivnica pri Mariboru. 

6. Obravnava in potrditev Sklepa o pričetku izvedbe GOI del za projekt »ODVAJANJE IN 

ČIŠČENJE V POREČJU DRAVE – OBČINA HOČE-SLIVNICA« pred dodelitvijo sredstev za 

sofinanciranje s strani Ministrstva za okolje in prostor. 

7. Obravnava in potrditev občinskega podrobnega prostorskega načrta za del območja 

HO 03/3 v k.o. Spodnje Hoče – skrajšani postopek. 

8. Obravnava in potrditev Odloka o  V. rebalansu  proračuna Občine  Hoče – Slivnica za  

leto 2021. 

9. Obravnava in potrditev Sprememb IV. Odloka o proračunu Občine  Hoče – Slivnica za  

leto 2022. 

10. Obravnava in potrditev Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave 

Občine Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

11. Seznanitev z letnim programom GJS javna razsvetljava za leto 2022 

12. Obravnava in potrditev Pravilnika o tržnem redu Pohorske tržnice v Občini Hoče-

Slivnica. 
13. Obravnava in potrditev Elaborata o oblikovanju cene z blatom na CČN. 

        14.    Pregled investicij v teku – december 2021. 
        15.    Vprašanja in pobude. 

 

 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18 
 

 

ZA:   18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/4 JE SPREJET. 
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                                                                     TOČKA 5 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA ZA 
DOZIDAVO IN REKONSTRUKCIJO OŠ FRANCA LEŠNIKA – VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU. 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli ob dopolnitvi gradiva. 
  
Uvodno obrazložitev je podala Mateja Malek Slanič, predstavnica družbe RISO, d. o. o. 

 
Razprave ni bilo zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 
projekta za dozidavo in rekonstrukcijo OŠ Franca Lešnika – Vuka Slivnica pri 
Mariboru. 

 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/5 JE SPREJET. 
 

17.12 – Mateja  Malek Slanič Zapusti sejo. 
 
 
 

  TOČKA 7 
 OBRAVNAVA IN POTRDITEV OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA ZA DEL 

OBMOČJA HO 03/3 V K.O. SPODNJE HOČE – SKRAJŠANI POSTOPEK. 
 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina Šauperl, predstavnica podjetja Os arhitektura. 
 
Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

 
Dr. Marko Soršak predlaga na podlagi 17. člena poslovnika, da se razprava združi. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/7  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za del območja HO 03/3 v k.o. Spodnje Hoče. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 18  
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ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/7 JE SPREJET. 
 

  

 
17.17 – Katarina Šauperl zapusti sejo. 
 

 
 

TOČKA 6 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O PRIČETKU IZVEDBE GOI DEL ZA PROJEKT »ODVAJANJE IN 

ČIŠČENJE V POREČJU DRAVE – OBČINA HOČE-SLIVNICA« PRED DODELITVIJO SREDSTEV ZA 

SOFINANCIRANJE S STRANI MINISTRSTVA ZA OKOLJE IN PROSTOR. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
  
Uvodno obrazložitev je podala Maja Krajnc, strokovna sodelavka. 

 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Rado Lobnik je vprašal ali bo vsa predvidena kanalizacija povezana s črpališčem pri LERM. 

 

Dr. Marko Soršak, župan odgovori, da delno bo in da je potrebno zaupati zunanjim strokovnim 

službam, da so pravilno izračunali zmogljivost črpališča pri LERM. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dodatno razložil situacijo in je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o  pričetku izvedbe GOI del za 
projekt »ODVAJANJE IN ČIŠČENJE V POREČJU DRAVE – OBČINA HOČE-SLIVNICA« 
pred dodelitvijo sredstev za sofinanciranje s strani Ministrstva za okolje in prostor. 

 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/6 JE SPREJET. 
 

 
  17.24 – Maja Krajnc zapusti sejo. 
 
 
 

TOČKA 8 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O  V. REBALANSU  PRORAČUNA OBČINE  HOČE – SLIVNICA ZA  

LETO 2021 
 



Zapisnik 19.  redna seja Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 21. 12. 2021 6 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in dopolnitve v rokih določenih s poslovnikom. 
 
Dr. Marko Soršak, župan predlaga skupno razlago točke 8 in 9, ter posamično glasovanje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, strokovna sodelavka, ki seznani prisotne z razlogi za 
rebalans in spremembe proračunov. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
Stališče je podala dr. Martina Rauter, predsednica odbora za Gospodarske dejavnosti in turizem. 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP ŠT. 19/8 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi V. rebalans proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2021 - po skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:   15  PROTI: 1  
 
SKLEP ŠT. 19/8 JE SPREJET. 
 
 

SKLEP ŠT. 19/9 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2021 – po 
skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:   16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/9 JE SPREJET 
 
 
 

 

TOČKA 9 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMB IV. ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE  HOČE – SLIVNICA ZA  

LETO 2022. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in dopolnitve v rokih določenih s poslovnikom. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, strokovna sodelavka, ki seznani prisotne z razlogi za 
rebalans in spremembe proračunov. 
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Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
Stališče je podala dr. Martina Rauter, predsednica odbora za Gospodarske dejavnosti in turizem. 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 
Dr. Marko Soršak seznani prisotne s podanim amandmajem št. 1  k točki 9, ki ga je podala Andreja 

Kavaš, podžupanja  – priloga št. 2, katerega kopijo so prejeli svetnice in svetniki pred začetkom seje. 

 
Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 19/10 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 1 k 9 točki dnevnega reda. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18  

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 19/10 JE SPREJET. 
 
 
Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa:  

SKLEP ŠT. 19/11 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi IV. spremembe proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2022 - po skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:   16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/11 JE SPREJET. 
 
 
 
 

SKLEP ŠT. 19/12 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2022 – po 
skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:    18 PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/12 JE SPREJET 
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TOČKA 10 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O ORGANIZACIJI IN DELOVNEM PODROČJU OBČINSKE UPRAVE 
OBČINE HOČE-SLIVNICA – PRVA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak predlaga, da se, ker ni bilo pripomb in v skladu s 76. členom poslovnika, Pravilnik 

sprejeme hkrati v prvi in drugi obravnavi, s čimer so se prisotni strinjali. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/13 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o organizaciji in delovnem področju 
Občinske uprave Občine Hoče-Slivnica v prvi in drugi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/13 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 11 
SEZNANITEV Z LETNIM PROGRAMOM IZVAJANJA GJS DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN 

IZVAJANJA JAVNE RAZSVETLJAVE V OBČINI HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2022. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, strokovna služba. 

 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan  je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/14  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z letnim programom izvajanja GJS 
dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Hoče – 
Slivnica za leto 2022. 

 
Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju  18  

ZA:  18     PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/14 JE SPREJET. 
 

 

 

TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O TRŽNEM REDU POHORSKE TRŽNICE V OBČINI 

HOČE-SLIVNICA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 
Stališče je podala dr. Martina Rauter, predsednica Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

Stališče je podal dr. Aleš Kobal, predsednik Statutarno pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP ŠT. 19/15  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o tržnem redu Pohorske tržnice 
v Občini Hoče-Slivnica. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 18 
 

 

ZA:  18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/15 JE SPREJET. 
 
 
 

 

SKLEP ŠT. 19/16  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Cenik uporabe tržnega prostora na 
Pohorski tržnici v Občini Hoče-Slivnica. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 18 
 

 

ZA:   18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/16 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 13 
                  OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE Z BLATOM NA CČN. 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik Odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 19/17 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Elaborat o oblikovanju cen izvajanja 
storitev obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 
komunalnih in padavinskih odpadnih voda (odstranjevanje blata) za prihodnje 
obračunsko obdobje (1.11.2021-31.10.2022). 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 18 
 

 

ZA: 18  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 19/17 JE SPREJET. 
 

 

 

 
TOČKA 14 

SEZNANITEV S PROJEKTI OKTOBER 2021. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli ob dopolnitvi gradiva. 
Uvodno obrazložitev po posameznih projektih je podala Metka Meglič, direktorica OU in dodatno 

obrazložitev dr. Marko Soršak. 

 

17.49 – Rok Klajnšek zapusti sejo. 

 
 

TOČKA 15 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Aleš Meglič poda naslednje pobude občanov in svoja vprašanja. 
 
Aleksander Ogrizek – prehod za pešce na Mariborski cesti 23. Slivnica ( priloge ) 
ga. Karmen in Aleksander Ogrizek sta poslala dne 29.06.2020  na naslov občine vlogo prehoda za 
pešce na Mariborski cesti 23. Dne 8.7.2020 ste ju obvestili, da ste vlogo posredovali direkciji RS za 
ceste. Direkcija je dala pozitivno mnenje za ureditev prehoda za pešce. Dne 29.9.2020 je svet KS 
podal pozitivno mnenje v zvezi prehoda za pešce. Prehod na tem delu je že bil v preteklosti in je sedaj 
nujno potreben (avtobusna postaja, vrtec, večnamensko parkirišče ob športnem parku, stanovalci ul. 
Ob nadvozu. Stanovanjsko – poslovni objekti, KS Slivnica, DU Slivnica, galanterija s papirnico). Tukaj 
vemo, da otroci prečkajo cesto na nezavarovanem prehodu, kjer ga omenjata ga. in .g. Ogrizek, kajti 
vsak dan vidita kako otroci prihajajo v papirnico brez da bi ubrali pot na označenem mestu, prehodu 
za pešce, ki pa je oddaljen med papirnico na vsako stran za cca 100 do 150m. Dne 11.10.2020 je 
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predsednik KS Slivnica g. Slavko Pišek poslal dopis v zvezi z izdelavo prehoda za pešce. Vsi vemo, da 
je prehod na tem delu nujno potreben, ker pa je že bil menim, da ne bi bilo težko to tudi narediti 
nazaj. Zavedati se moramo, da moramo zagotovit varnost naših otrok in ljudi na cestišču. 
 
Martina Belšak – predlog krajanke Asfaltiranje – Vuk Sonja ( priloga ) 
Dne 26.09.21 ga. Martina Belšak je na razširjeni seji KS Slivnica govorila o pobudi krajanke ga. Vuk 
Sonje za asfaltiranje ceste, ki jo je večkrat pošilja na občino dopise, sedaj jo je poslala tudi ga. Belšak, 
kot članici KS Slivnica, naj posreduje pobudo in prosi za obravnavo na seji ali posredovanje na občino. 
Ga. Belšak je nekajkrat vprašala g. Pišeka in g. Rafolta o spodaj omenjeni zadevi, ampak odgovora ni 
dobila. Prosila me je za posredovanje te prošnje občanke na občinski svet. Verjetno je ta ulica v planu 
ureditve oziroma asfaltiranja?  
To je že drugi primer iz KS Slivnica, kjer krajanke in krajani pošiljajo vprašanja in pobude na KS 
Slivnica, g. Pišeku, kot tudi na občino Hoče – Slivnica in ne dobijo odgovora in zakaj ne?! 
- Asfaltiranje konec/začetek drevoreda.  
Gradbena dela, ki so se izvajala na Pivolski cesti v smeri proti Pohorskem dvoru – drevoredu, so se mi 
sprva zdela v redu in potrebna je bila sanacija ceste na tem delu. Prav tako je bil potreben pločnik na 
tem delu. Zanima pa me, kdo je bil vodja gradbišča oziroma nadzornik gradbišča? 
Prvič: robnike so najmanj dva do tri krat prestavljali! Nekdo je moral plačat projektanta, ker po moje 
ni prišel niti na kraj, da bi lahko videl ali ocenil gradbena dela. S tem so tudi zamujali za dober mesec 
z delom. 
Drugič: Če se srečata na tem delu avtobus in malo večji traktor, tovornjak, kombi, ne vem če se bodo 
lahko izognili drug drugemu.  
Tretjič: Kdo je delal pripravo pred asfaltiranjem? Pokrovi od jaškov so precej cm v asfaltu, jami, da če 
hočeš ali nočeš se z avtom zapelješ vanjo. Temu, ki je to delal bi mu morali čestitat, ker je cesta v 
slabšem stanju kot je bila. In spet vprašanje, kje je bil nadzorni? V tem primeru mečemo denar skoz 
okno in plačujemo razne agencije, ki v končni fazi bodo tako dobile plačano, krajani pa bomo to 
plačevali iz davkoplačevalskega denarja. Na tem delu sem že neštetokrat opozarjal, da je nujno 
potrebno preplastit cesto konec drevoreda proti fakulteti, ker je cesta katastrofalna. Tukaj je cca 
250m potrebne preplastitve.   
 
- Participatorno soodločanje krajanov 
Iz Finančnega pogleda, izhaja dovolj vprašanj za strokovnost dela Občinske Uprave in za župana. 
Proračun sploh ni uravnotežen v smislu investicijskega financiranja po posameznih KS in z ozirom na 
število prebivalcev v njih. Ker krajevne skupnosti sploh ne odigravajo svoje statutarne funkcije ( ali pa 
niso upoštevane ). Stranka Naša dežela predlagamo, da se priprava participativnega soodločanja 
občanov po posameznih KS pri pripravi proračunov občine in to za vsako leto. V to  soodločanje spada 
temeljita razprava o razvojnih dokumentih, v katerih se mora videti vsaka KS in njeni kraji oz. 
področja. 
- Pluženje – pohvala koncesionarjem, da so se zelo dobro organizirali v KS Reka Pohorje glede 
pluženja in čiščenja. Krajani pa se pritožujejo na odziv, kadar se obrnejo na koncesionarja ali 
podizvajalca zimske službe in dobijo od njih odgovor naj si kupijo boljši avto ali boljše zimske gume, 
zimske verige, če ne morejo od hiše.. Verjamem, da je nemogoče vse ceste naenkrat očistit, ampak 
tak odgovor in odnos pa si krajani ne zaslužijo.  
 
- Okraševanje občine z lučkami.  
Zelo lepo in domiselno pričarana Pohorska tržnica. Zakaj drugje po občini ni lučk? Človek bi si mislil, 
da je kraj Hoče – Slivnica samo okrog občine, drugod pa ne.. Morda v prihodnjem letu namenit več 
denarja za okrasitev ostalih KS.  
-Odpoved sejnine za mesec december in denar namenit gasilcem 
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17. 55 – Aleš Kobal zapusti sejo. 

 

 

Rado Lobnik poda pobude: 

 

- pobuda za pregled postavljenih prometnih znakov ali so postavljeni v pravilni oddaljenosti od  

  cestišča, 

- pobuda za ureditev Ribnikov na Agrarni. 

 

 

Drugih pobud in vprašanj ni bilo zato se dr. Marko Soršak, župan zahvali vsem za udeležbo in zaključi 

sejo ob 18.10. 

 
 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                 

 
 
           
                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                           Dr. Marko Soršak, župan                 


